
 

 

KAP-S var inviteret til klyngebestyrelsesmøde  
 
KAP-S blev i september inviteret med til et klyngebestyrelsesmøde for Slagelseklyngen, hvor vi fik 
mulighed for at høre om klyngens oprettelse, planer og udfordringer.  
 
KAP-S kom med input og gode råd om dataudtræk, og hvordan data kan omsættes til konkret 
kvalitetsarbejde, og hvordan selve mødeafholdelsen kan planlægges. Det var en stor oplevelse at 
deltage i mødet, og vi blev en del klogere, ligesom det var en fornøjelse at blive inviteret ind i 
maskinrummet med fuld tillid – tak for det! 
 
Vi har efterfølgende spurgt ind til, hvordan de oplevede KAP-S deltagelse i mødet, og om de følte 
KAP-S kunne bidrage med noget.  
 
Klyngekoordinator Sara Salling Bitzer svarede: ”Jeg synes, at det var et meget brugbart og 
inspirerende møde, vi havde. Særligt var det godt at få konkretiseret, hvordan arbejdet kan gribes 
an rent praktisk, for det kan man godt være lidt famlende overfor i opstarten. Det var rigtig godt, 
at Berit kunne præsentere et konkret eksempel, og det var meget fint at høre fra Thomas, hvad 
han og Jeanette (datakonsulenterne) kan byde ind med. Jeg tænker, at vi fremover vil trække på 
KAP-S både til inspiration for kvalitetsprojekter samt konkret data-arbejde. Desuden forestiller jeg 
mig, at bestyrelsen gerne vil have støtte til lidt undervisningspædagogiske tips og råd, når vi går 
rigtig i gang”. 
 
KAP-S står til rådighed, og I kan altid ringe og aftale et møde med os eller få gode råd. Vi kommer 
gerne ud til møde med jer klyngekoordinatorer, med klyngebestyrelsen eller ved selve 
klyngemøderne.   
 
 
 
 
 
 
 


